
 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 Αθήνα, 21/02/2025 

 

ΠΡΟΣ: - Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

- Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

- Τον κ. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

              

ΘΕΜΑ: «ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ 1ου ΕΙΔΙΚΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΝΙΚΑΙΑΣ - 

ΡΕΝΤΗ»  

Ως αναφορά καταθέτω την από 17-02-2025 επιστολή, που υπογράφει ο 

Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων του 1ου Ειδικού Δημοτικού Σχολείου Νίκαιας 

- Ρέντη, όπου αναγράφονται τα βασικότερα προβλήματα που αντιμετωπίζει το 

συγκεκριμένο σχολείο, μεταξύ των οποίων κτιριακά ζητήματα, ελλείψεις 

εκπαιδευτικών, ελλείψεις σε αναλώσιμα, θέματα με τα σχολικά λεωφορεία και 

άλλα.  

Κατόπιν διαβίβασης της ανωτέρω επιστολής παρακαλώ τους Αρμόδιους 

Υπουργούς να απαντήσουν σύμφωνα με το άρθρο 125 του Κανονισμού της 

Βουλής. 

 

Παρακαλώ για τις δικές σας ενέργειες και για την ενημέρωσή μας. 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο 

. 

Ο αναφέρων βουλευτής 

ΣΤΕΦΑΝΟΣ ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΔΗΣ 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1267

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/2/2025



                                                                                                               

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ ΚΑΙ ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 
1ου ΕΙΔΙΚΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΝΙΚΑΙΑΣ - ΡΕΝΤΗ 
ΔΙΣΤΟΜΟΥ 21 Κ ΟΔ. ΕΛΥΤΗ, 18233 ΑΓ. Ι. ΡΕΝΤΗ ΤΗΛ. ΣΧΟΛΕΙΟΥ: 2104136774 

E-mail: syllogosgoneoneidikoudemotikou@gmail.com 
 

Δευτέρα, 17 Φεβρουαρίου 2025 
 

ΚΑΤΑΓΡΑΦΗ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΩΝ 

Αξιότιμοι/ες κύριοι/ίες 

Σε συνέχεια της τηλεφωνικής μας επικοινωνίας, κάνουμε μία καταγραφή των βασικότερων 
προβλημάτων που αντιμετωπίζουμε: 

1. ΚΤΙΡΙΑΚΟ 
 Το σχολείο μας βρίσκεται σε 1 δύσκολη τοποθεσία. Μακριά από τις κατοικίες των 

μαθητών. Αυτό καθιστά δύσκολη ως αδύνατη την οποιαδήποτε δράση (πχ μπαζάρ) στο 
χώρο του σχολείου, την προσέλευση στις ενημερώσεις γονέων, τη συμμετοχή σε 
συνελεύσεις. Επίσης, μακριά από οποιοδήποτε άλλο σχολείο, με συνέπεια να μη μπορεί 
να υλοποιηθεί πρόγραμμα συνεκπαίδευσης ομάδας μαθητών με τάξη τυπικού σχολείου, 
παρά μόνο με σχολικό. 

 Δεν είναι λειτουργικό και δε μπορούν να καλυφθούν πλήρως οι εκπαιδευτικές ανάγκες 
ενός ειδικού σχολείου.  

 Δεν υπάρχει στέγαστρο στους εξωτερικούς χώρους. Υπάρχει δυσκολία τις μέρες με 
έντονο ήλιο ή βροχή, τόσο στα διαλείμματα όσο και κατά τη μετάβαση στις τουαλέτες 
(είναι εξωτερικές). Τα περισσότερα παιδιά, ακολουθούν πρόγραμμά τουαλέτας 
(μετάβαση ανά 45’). 

 Φέτος δημιουργήθηκε ανάγκη 8ου τμήματος, χωρίς όμως να υπάρχει αίθουσα. Ήδη 
υπάρχει  1 προκάτ το οποίο στεγάζει 1 τμήμα, κι αναζητούμε 2ο. 

 Για όλα τα παραπάνω, έχουμε απευθυνθεί επανειλημμένως στο δήμο, τόσο σε σχολικά 
συμβούλια, όσο και σε ραντεβού με τον ίδιο το Δήμαρχο. Μας έχουν διαβεβαιώσει πως 
υπάρχουν εργασίες σε εξέλιξη, για τη μεταφορά μας σε νέο κτίριο (στην ίδια 
απομακρυσμένη τοποθεσία όμως), με το χρόνο ολοκλήρωσής τους, να παρατείνεται 
συνεχώς. Για τα υπόλοιπα δεν έχει βρεθεί λύση. Επίσης, έχουμε ζητήσει 
επανηλειμμένως, αναφορά για την ασφάλεια του κτιρίουκαι τυχόν παρεμβάσεις που 
απαιτούνται. Έχει γίνει μελέτη από την τεχνική υπηρεσία, ακόμα όμως, δεν έχουμε 
λάβει τη σχετική αναφορά. 
 

2. ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΙ 






